



شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.
GALFAR ENGINEERING & CONTRACTING SAOG

Date: 08.10.2019

التاريخ : ٢٠١٩/١٠/٨

<p>Disclosure: Award of Sub-Contract for Structural steel Erection works for a value of USD Million 2.720</p>	<p>إفصاح: إسناد عقد مقاولة من الباطن لتركيب هياكل حديدية بقيمة ٢.٧٢٠ مليون دولار أمريكي</p>	
<p>Hereby, We would like to inform our esteemed shareholders and investors that Galfar has been awarded a sub-contract for Structural steel Erection works of Pet Coke & Sulphur storage Shelters – EPC package-3 offsite facilities Duqm Refinery, by SAIPEM S.p.A – Oman Branch, vide the Contract No. 1288925 we received today 08.10.2019.</p> <p>Value of the Contract works is USD 2,720,000.00 (US Dollar two million seven hundred twenty thousand)</p> <p>The Work will start as per the work time schedule on 20.11.2019 and ends on 15.07.2020. The Company expects reasonable income from this contract.</p>	<p>نود بهذا أن نبلغ المساهمين والمستثمرين الكرام بأن شركة جلفار قد أسند إليها عقد من الباطن لأعمال تركيب هياكل حديدية لمظلات تخزين فحم الكوك والكبريت " إ.بي.سي الحزمة - ٣ خارج الموقع، مصفاة الدقم" من قبل شركة سايم إس بي إيه - فرع عُمان، بموجب العقد رقم ١٢٨٨٩٢٥ المستلم بتاريخ اليوم ٢٠١٩/١٠/٠٨.</p> <p>قيمة العقد ٢,٧٢٠,٠٠٠.٠٠٠ دولار أمريكي (مليونان وسبعمائة وعشرون ألف دولار أمريكي)</p> <p>سيبدأ العمل حسب الجدول الزمني في ٢٠١٩/١١/٢٠ وينتهي في ٢٠٢٠/٠٧/١٥. تتوقع الشركة دخل معقول من هذا العقد.</p>	
<p>For/ Dr. Hans Erlings Chief Executive Officer</p>	<p>Signature التوقيع</p>	<p>ع.د. هانس إيرلينجز الرئيس التنفيذي</p>

